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ZAPISNIK 

SA 5. SJEDNICE VMO ŠKURINJE 
 
 
 
 

5.sjednica VMO Škurinje održana je 16. listopada 2023. (ponedjeljak), s početkom u 10.00 sati, u 
prostorijama MO Škurinje, Save Jugo Bujkove 44. 
 

Sjednici su bili nazočni: 
 

- Mateo Žmak, predsjednik VMO 
- Alen Crnjak – zamjenik predsjednika VMO 
- Adriano Marcenich – član VMO 
- Luka Čanković, član VMO 
- Jasmin Babić, član VMO 

     -Dragana Jurčić, tajnica MO 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Mateo Žmak i predložio slijedeći 
 

 

 DNEVNI RED 
 

  
1. Rasprava o prioritetima za 2024. godinu 
2. Izvještaj s prezentacije rada nadležnih službi u rješavanju komunalne problematike  
    na području grada Rijeke 
3. Razno 

 

 
 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno. 
 

 
 
 
 



 
AD 1 
 

Vijećnici MO Šurinje u sklopu materijala za sjednicu dobili su od OGU za komunalni sustav 
obrađene stavke komunalnih prioriteta s procijenjenim iznosima troškova. Svi prijedlozi malih 
komunalnih akcija za koje je potrebno mišljenje Odjela za urbanizam biti će dostavljeni naknadno. 
Nakon rasprave o pojedinim stavkama i pripadajućim financijskim sredstvima za mogućnost 
realizacije, jedina stavka koja se ne bi trebala naći na konačnom popisu je farbanje ograda za koje 
je predviđen nerealno visoki iznos, a i Vijeće je mišljenja da farbanje ograda pripada redovnom 
održavanju.  
 
Zaključak 
 
Zbog važnosti stavaka za koje OGU za urbanizam treba dostaviti mišljenje na današnjoj 
sjednici ne može se formirati konačna lista prioriteta. 
 
 
AD 2  
 
Predsjednik VMO Mateo Žmak i član Vijeća g. Adriano Marcenich izvijestili su prisutne o održanoj 
prezentaciji rada nadležnih službi u rješavanju komunalne problematike. Nakon što su stručne 
službe održale prezentaciju prisutni su mogli postavljati pitanja. Na samo nekoliko pitanja 
odgovoreno je odmah dok će se svi ostali odgovori dostaviti naknadno pisanim putem.  
 
Zaključak 
 
Vijeće je zaključilo da je prezentacija bila korisna, ali ima i dosta nedostataka. Tajnica MO će 
po primitku prezentacija u PowerPointu održanih od stručnih službi te odgovora na 
postavljena pitanja iste dostaviti Vijećnicima. 
 

 
AD 3 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 

 
 

 
Sjednica Vijeća je završila u 12:05 h. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 

 
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu 
samoupravu: 
             Dragana Jurčić 

 
 
 
 

Predsjednik VMO Škurinje: 
Mateo Žmak 
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